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EI
Dank voor het doorsturen, heb het meeste overgenomen.

Het advies uit je mail heb ik toegevoegd.

1. Volgens mij hebben we niet echt de tijd om te wachten totdat we weten of de commerciéle markt het wel/niet aan kan.

Een open house kost zeker 4-6 weken, en daarin moet ook de aansluiting plaatsvinden. Als de GGD aangesloten moet

worden en de toeleiding naar de test moet worden gemaakt kost dat ook veel tijd (4-6 weken) en moet daar ook direct

mee gestart worden. Als dan blijkt dat er te weinig is commercieel (of dat de aansluiting te lang duurt oid), dan ben je te

laat als je dan pas de GGD’en gaat introduceren.

2. Deze vraag had ik ook al gesteld=X
Ik begreep van haar dat doordat het praktisch gezien ingewikkeld te

organiseren is dat je bijv. 50.000 testen beloofd aan commerciéle partijen en zoveel testen aan bijv. de GGD’en (en
daar ook lastig op kan sturen), blijft het juridisch gezien een lastig verhaal. Want hoe garandeer je dat de testen die

commerciéle partijen wél kunnen uitvoeren, dat ze die aantallen ook echt krijgen? En dat de burger voor hen kiest en

niet voor bijv. de GGD.

Een open-house is, begreep ik, officieel geen aanbesteding.

Groet,
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Onderwerp: reactie Notitie DOC reizigers 21052021 versie 6.0 WK

Hierbij mijn opmerkingen bij jouw notitie

Tevens MCC notitie fase 3a bijgevoegd. Voor de opbouw spoor 2a. goed om dit wel af te stemmen.

Belangrijk punt is toch nog wel dat ik de prioritering mis in de gecombineerde opties.
Ik zou als advies meegeven:

1) Zet zo snel mogelijk open house regeling uit. Dan weet je na 2 weken al wat de capaciteit is die dat oplevert
2) Indien tekort dan ggd capaciteit toevoegen en als dat nog niet genoeg is dan:

3) In spoor 2a een aparte opdracht uitzetten om tijdelijk de gerealiseerde testcapaciteit in te zetten

Dan ben je juridisch probleem kwijt wat betreft winkelnering: partijen hadden zich in kunnen schrijven.
En als er dan nog schaarste is ben je als overheid gelegitimeerd om in te grijpen.

Dan blijft bij spoor 2a vooral probleem van gevolgschade: dat punt mis ik nu wel in het stuk.

Want dat is ook reeel probleem, zeker als we gen antigeentesten kunnen inzetten en bijv. opeens meer moeten steunen op LAMP

of PCR moeten introduceren bij spoor 2a

Mocht je vragen hebben dan kun je bellen

xin


